Many people enjoy watching television. However, some people believe it can be harmful.
	In my opinion watching television is educational and interesting.
	На мой взгляд, просмотр телевидения является образовательным и интересным.

	First of all, good shows teach one how to think and analyze information.
	Прежде всего, хорошие шоу учат думать и анализировать информацию.

	For example, a person watches how clever people think and talk and copy them.
	Например, человек наблюдает, как умные люди думают, говорят и копирует их.

	Secondly, if people watch The Discovery Channel they learn a lot of interesting information about animals.
	Во-вторых, если люди смотрят канал Discovery, они узнают много интересной информации о животных.

	For instance, they see how exotic animals look and behave, which is impossible to learn by reading books.
	Например, они видят, как выглядят и ведут себя экзотические животные, чему невозможно научиться, читая книги.

	Moreover, television is also a part of modern life and a big source of information.
	Кроме того, телевидение также является частью современной жизни и большим источником информации.
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